
P R O V I N C I E F L E V O L A N D 
Mededeling 

Onderwerp 

Stand van zaken IJsselmeerzlekenhuizen 

Kern mededeling: 

Tijdens de ingelaste Statenvergadering op donderdag 25 oktober over het faillis
sement van de IJsselmeerzlekenhuizen heeft Provinciale Staten unaniem een 
motie aangenomen waarin GS opgeroepen wordt: 
- Om in de gesprekken over de acute situatie en de toekomst van de zieken

huiszorg in Lelystad en omliggende regio de continuïteit van zorg en de 
maatschappelijke noodzaak, uitdrukkelijk aan de orde te stellen; 

- Een oproep te doen bij de minister van VWS om de continuïteit van zorg en 
het maatschappelijk belang voor een ziekenhuis In Lelystad en omliggende 
regio nadrukkelijk te betrekken In dit dossier. 

Met deze mededeling Informeren we u over de brief (zie bijlage) die het college 
vandaag heeft gestuurd naar de minister en de acties die het college afgelopen 
periode ondernomen heeft. 

Mededeling: 

In nauw overleg met gemeente Lelystad en andere betrokken gemeenten heeft 
het college zich maximaal ingespannen voor het behoud van een adequate zie
kenhuisvoorziening voor de hele regio. Om een volwaardig ziekenhuis In Lelystad 
hoog op de politieke agenda te houden zijn vanuit de provincie alle lobby lijnen 
actief ingezet. 

- Op woensdag 31 oktober Is een grote delegatie uit Lelystad en Flevoland 
afgereisd naar de Tweede Kamer waar onder meer een petitie is aangebo
den. De gedeputeerde heeft ons standpunt kort in het NOS journaal toege
licht. 

- In deze periode is frequent contact onderhouden met de betrokken gemeen
ten; met name Lelystad en Urk, maar ook Dronten en Noordoostpolder. 

- Op 5 november j l . heeft gedeputeerde op Urk gesproken met de minister 
over de urgentie van de situatie als het gaat om spoedeisende hulp en ver
loskunde. De gedeputeerde heeft de minister gewezen op het regionale be
lang voor goede zorg. Ook is gesproken over het opzetten van een Regio-
Tafel om voor de borging van die zorg op middellange en lange termijn ge
zamenlijk met alle partijen een regiovisie te ontwikkelen. 

- Op 10 november j l . heeft gedeputeerde gesproken met een van de aanbie
ders voor de overname van het ziekenhuis. 

- Gisteren is er nogmaals spoedoverleg geweest met betrokken partijen In 
stadhuis gemeente Lelystad. Hier is gesproken over wat het voorstel van de 
curator over de doorstart met St Jansdal betekent voor de regio. De reacties 
van de verschillende partijen richting ministerie zijn afgestemd. 

We volgen de gang van zaken rondom de afwikkeling van het faillissement en 
mogelijke doorstart op de voet. Vanmiddag 21 november zal de gedeputeerde 
aanwezig zijn bij het Algemeen Overleg VWS In de Tweede Kamer. 

Tenslotte blijven we als provincie In overleg met alle betrokken partijen in 
Flevoland en houden we de 'Haagse contacten' warm. 

Bijlage: 
- brief aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport dd. 21 november 
(eDocs 2338024) 
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Geachte heer Bruins, 

Het college van gedeputeerde staten van Flevoland heeft kennis genomen van uw brief waarin u 
mededeelt dat de curator met ziekenhuis St Jansdal tot overeenstemming is gekomen over de 
overname van de IJsselmeerzlekenhuizen. 

Het college Is zeer teleurgesteld dat in het doorstart voorstel geen plaats is voor volwaardige, 
complexe spoedeisende hulp en acute verloskunde. Eerder had u aangeboden jaarlijks 4,4 miljoen 
Euro beschikbaar te stellen, juist voor de spoedeisende hulp en acute verloskunde in Lelystad. Wij 
zien dit niet terug in het vool-stel dat nu op tafel ligt. Ook het feit dat er alleen nog maar 
behandelingen mogelijk zijn waarbij patiënten na een ingreep dezelfde dag weer naar huls kunnen, 
Is voor ons onacceptabel. 

Wij hebben begrepen dat de hoofdlijn van het door te starten ziekenhuis in Lelystad en regio een 
zorgaanbod is met deeltijd acute zorgpost voor alleen laag complexe spoedeisende zorg. Ook komt 
er geen volwaardige acute verloskunde. Wat wel blijft is de poliklinische zorg en diagnostiek die al 
werd geleverd, aangevuld met laag complexe operatieve ingrepen gedurende de dag. Er wordt 
gesteld dat dit voor een groot deel van de ingrepen voldoende is. 

Op basis van uw reactie / inzet tijdens het plenaire debat op 25 oktober en de communicatie vanuit 
uw ministerie in de periode daarna (brieven van 7 november, nrs. 139, 140 en 141) hadden wij een 
andere uitkomst verwacht. U stelt dat bovengenoemd zorgaanbod voor dit moment het maximaal 
mogelijke is. Wij zij hier niet van overtuigd. Van de betrokken zorgprofessionals In de regio hebben 
wij gehoord dat er nog andere (innovatieve) oplossingen zijn die nog niet of onvoldoende zijn 
geëxploreerd. Het probleem van het huidige tekort aan personeel zou daarmee (deels) kunnen 
worden ondervangen. 

Naast de teleurstellende inhoudelijke uitkomst heeft het rommelige verloop van het proces van de 
afgelopen weken de zaak ook geen goed gedaan. Met name het personeel en de patiënten hebben 
hieronder te lijden gehad. We hebben daarnaast ook begrip voor uw positie in deze fase van het 
proces. We moeten voorkomen dat een dergelijke situatie in de toekomst nog een keer kan 
ontstaan. Met het oog hierop willen we graag aanhaken op uw aanbod om regiotafels in te richten 
en daarbij Flevoland als pilot te nemen. 

Maandag 5 november heeft u op Urk met de gedeputeerde Hofstra gesproken over o.a. het 
organiseren van een dergelijke regiotafel. Aan deze tafel wordt met regionale partijen overlegd hoe 
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(acute) zorg in de regio te borgen en waar nodig alternatieve invulling onderzocht. Vanuit de 
provincie is hierop steun aangeboden. 

Daarnaast hebben wij een opdracht uitgezet bij KPMG om o.a. het huidige zorglandschap in kaart te 
brengen en de toekomstige ontv/ikkeling van zorgvraag. Achterliggende gedachte is het opstellen 
van een Flevoland brede analyse op basis waarvan met betrokken regionale partijen een regiovisie 
kan worden opgesteld met als doel een duurzaam, toekomstbestendig en kwalitatief goed 
(gezondheidsjzorgaanbod en een dekkend zorglandschap. Bij deze herhaalt het college zijn aanbod 
om, gezien het bovenlokale belang, hierin een regierol te vervullen. We hebben inmiddels de eerste 
contacten hierover gelegd met betrokken gemeenten en diverse regionale (zorg)partijen. In dit 
traject sluit de provincie aan bij en werkt nauw samen met de gemeente Lelystad. 

Ter afsluiting stellen wij nogmaals dat het huidige voorstel voor de doorstart van de 
IJsselmeerziekenhulzen ons inziens niet te rijmen is met het door u aangegeven doel om op korte 
termijn te komen tot een concreet plan voor duurzaam en volledig behoud van basiszorg en acute 
zorg voor Flevoland. Wij doen een nadrukkelijk beroep op u om zo snel mogelijk met St Jansdal en 
betrokken zorgprofessionals in Lelystad en omgeving in gesprek te gaan en alternatieve 
mogelijkheden voor complexe spoedeisende hulp en acute verloskunde uit te werken. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Revoland, 
de secretaris^ de voorzitter. 

mr. drs. T. van der Wa! - H.J. Hofstra 

Cc voorzitter Vaste Kamercommissie voor VWS 


